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Zápis ze zasedání představenstva klubu Sincoolka 
konaného dne 22. 06. 2023 

Přítomní členové 
 Mitrenga Adam (předseda) 
 Janega Róbert (místopředseda) 
 Čáp Miroslav (zástupce Sinkuleho koleje) 
 Kříž Vojtěch (zástupce Dejvické koleje) – online – od 21:04 
 Dohnal Ondřej 
 Morgan Luke – do 21:25 
 Špetová Karolína 

Nepřítomní členové 
Všichni členové představenstva byli přítomni. 

Hosté 
 Lysenko Denys – od 20:51 
 Kučera Filip – od 20:57 

Program 
1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

2) Schválení zápisu z předchozího zasedání (vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

3) Noví členové představenstva a jejich zapojení do chodu představenstva (vede: A. Mitrenga, typ: 
debata, čas: 15 min) 

4) Úprava správců rozpočtů (vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

5) Přístupy ke klubovému bankovnímu účtu (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 10 min) 

6) Nová správkyně LABu (vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 5 min) 

7) Schválení rozpočtu na vyvýšené záhony na zahrady Sinkuleho a Dejvické koleje (vede: K. Špetová, 
typ: informace + hlasování, čas: 15 min) 

8) Uzavření rozpočtu na nákup grilovaného selete (vede: M. Čáp, typ: informace, čas: 5 min) 

9) Uzavření rozpočtu na nákup bazénu (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

10) Informace z RSS, z Centrály a z Parlamentu SU ČVUT (vede: M. Čáp + A. Mitrenga + V. Kříž, typ: 
informace, čas: 10 min) 

11) Úklid LABu – stanovení data úklidu (vede: A. Mitrenga + admini, typ: informace, čas: 10 min) 
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12) Rozdělení kompetencí v rámci Síťové sekce klubu (vede: A. Mitrenga + admini, typ: informace, čas: 
10 min) 

13) Různé (vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Tiskárna a další vybavení na koleje 
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Zahájení zasedání 
Zasedání bylo zahájeno v 19:49 Adamem Mitrengou. 

1) Schválení programu zasedání, úvod, prezence 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo program zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 22. 06. 2023 v čase 10:30. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

2) Schválení zápisu z předchozího zasedání 
(vede: A. Mitrenga, typ: hlasování, čas: 5 min) 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo zápis z předchozího zasedání ve znění zaslaném do 
konference představenstva 03. 05. 2023 v čase 23:29. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

3) Noví členové představenstva a jejich zapojení do chodu představenstva 
(vede: A. Mitrenga, typ: debata, čas: 15 min) 

AM: máme nové dva členy představenstva, Karolínu a Ondru. Jakou funkci byste chtěli zastávat? 

MČ: noví členové by se mohli představit. 

Kája s Ondrou se představují, Ondra pokračuje zodpovězením Adamovy otázky. 

OD: pokud postavíme záhony, chtěl bych být jejich správcem. 

AM: hledáme někoho do funkce pokladníka, musí to být někdo z představenstva. Bylo by fajn, 
kdybychom našli někoho do příštího zasedání. Jde o to, že skenujete faktury a účtenky a spravujete 
pokladnu. Můžu vám ukázat Excel, do kterého zapisuji data. 

OD: pokud nevadí, že jezdím každý víkend domu, tak by mi to až tolik nevadilo. 

AM: byl bych rád, aby každý z představenstva měl nějakou funkci. Kdo by tedy chtěl být pokladník? 

MČ: můžeme si to rozmyslet a probereme to později. 

AM: Lukáši, co bys chtěl dělat ty? 

LM: co bys potřeboval? 

AM: můžeš dělat cokoliv, obecně pomáhat, být po ruce, když je potřeba. 
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4) Úprava správců rozpočtů 
(vede: A. Mitrenga, typ: debata + hlasování, čas: 10 min) 

Aktuální a nové rozdělení rozpočtů: 

Rozpočet Aktuální správce Správce od 22.6.2023 
Obecný rozpočet Adam Mitrenga Adam Mitrenga 

Admini Vojtěch Kříž Vojtěch Kříž 
Posilovna Adam Mitrenga Róbert Janega 

PR Róbert Janega Róbert Janega 
MM Miroslav Čáp Miroslav Čáp 

Deskovky Miroslav Čáp Ondřej Dohnal 
LAB Vojtěch Kříž Karolína Špetová 

Kolárna Adam Mitrenga Vojtěch Kříž 

 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo nové správce rozpočtů. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 6 | proti 0 | zdrželo se 0 

Usnesení bylo přijato. 

5) Přístupy ke klubovému bankovnímu účtu 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 10 min) 

AM: měli bychom projednat přístupy do bankovních účtů. Ideální by bylo, aby lidé s přístupem byli čtyři. 

RJ: možná bych ho měl mít já jako místopředseda. Ale měl by ho mít i Ondra jako možný pokladník. 

Členové představenstva s myšlenkou souhlasí. 

6) Nová správkyně LABu 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace + hlasování, čas: 5 min) 

AM: další bod na programu je schválení správkyně LABu. Už jsem s ní mluvil a souhlasí. Jedná se 
o Aničku Motlovou. 

MČ: jaké jsou povinnosti správce? 

AM: uklízet LAB, nakoupit kancelářské potřeby… 

MČ: osobně ji neznám, zdržuji se tedy hlasování. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka projednalo záměr předsedy jmenovat Annu Motlovou do 
funkce správkyně LABu. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 5 | proti 0| zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 
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7) Schválení rozpočtu na vyvýšené záhony na zahrady Sinkuleho a Dejvické 
koleje 
(vede: K. Špetová, typ: informace + hlasování, čas: 15 min) 

KŠ: s Vojtou a Ondrou jsme připravili projekt vyvýšených záhonů. Budou tam květiny, které vydrží celý 
rok, je to investice na delší čas. Nemusí se to vykopávat, každý rok to vyroste znova. 

Kája popisovala, kde bude nová zahrada umístěna, a ukázala členům představenstva přibližný náčrt. Ve 
věci návrhu rozpočtu a konkrétních položek je odkázala na e-mail zaslaný do konference 
představenstva. Ondra popsal technické parametry realizace. 

AM: odkud to budeme objednávat? 

KŠ: jsou to tři obchody – OBI, Mall a jedno zahradnictví. 

MČ: váš projekt mi nevadí, ale zajímalo by mě, proč jsou ty kytky tak drahé? 

KŠ: sázíme to poměrně pozdě, musíme koupit větší kytky a nejlépe z jednoho obchodu, aby to nebylo 
logisticky tak náročné. 

RJ: bude tam prostor pro lidi, aby si tam vysadili něco sami? 

OD: ano. 

MČ: nelíbí se mi cena. A hlavně ať se o to někdo stará, zalévá, ať to nepřijde nazmar. 

RJ: já bych určil dva správce záhonů, co se o to budou starat. 

Usnesení: Představenstvo klubu Sincoolka schválilo rozpočet pro nákup vyvýšených záhonů 
a příslušného vybavení včetně rostlin na zahrady Sinkuleho a Dejvické koleje ve výši 
35 000,— Kč. Správcem rozpočtu určilo Vojtěcha Kříže. 

Osob s hlasovacím právem: 6 
Hlasování: pro 5| proti 0 | zdrželo se 1 

Usnesení bylo přijato. 

8) Uzavření rozpočtu na nákup grilovaného selete 
(vede: M. Čáp, typ: informace, čas: 5 min) 

MČ: poslal jsem před začátkem zasedání fakturu do konference představenstva. Vyjednal jsem lepší 
cenu, celkově to bylo 12 144 Kč. Akci hodnotím kladně, měla úspěch, prase se snědlo. Loni to stálo 
stejně. 

AM: tímto je tedy rozpočet projednán a uzavřen. 

9) Uzavření rozpočtu na nákup bazénu 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

AM: filtrace zůstala z minulého roku. Kupoval se bazén a podložky, ty byly dražší, než se čekalo, takže 
se to vzalo z rozpočtu pro posilovnu. Bazén je větší než loni, musela se tedy kupovat i nová plachta. 
Nevyšlo to v rozpočtu, který se předpokládal. Bazén a plachta stály 4 508 Kč a podložky 2 491 Kč, což 
šlo z rozpočtu pro posilovnu, jelikož jsou multifunkční. Tímto je rozpočet projednán a uzavřen. 
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10) Informace z RSS, z Centrály a z Parlamentu SU ČVUT 
(vede: M. Čáp + A. Mitrenga + V. Kříž, typ: informace, čas: 10 min) 

VK: na schůzce RSS [20. 06. 2023, koleje Podolí] se vytvářela metodika pro vytváření seznamu výjimek 
SU 100, navázalo to na usnesení posledního parlamentu, který k jejímu vypracování vyzval. Došlo 
k upřesnění věcí, které v původní interní a spíše slovní metodice chyběly. Můžu metodiku najít 
a promítnout. 

Vojta promítl dokument. Popisuje, kdo má nárok na výjimku, jak má běžet proces vzniku seznamu 
v jednotlivých kolejních klubech a jak vzniká souhrnný seznam za celou SU. 

MČ: na parlamentu [zasedání parlamentu 23. 05. 2023, kolej Orlík] se řešil proces, jak to sestavování 
probíhalo v jednotlivých klubech. Ve většině případů se to schvalovalo na představenstvu. Dále se tam 
řešilo Pod-O-Lee, kde na jednom pokoji nemělo být možné udělit single-use, přičemž výjimka na tento 
pokoj podána byla. Nevím, jak to skončilo. Řešila se také ekonomická činnost Dýmky na kopci na 
Strahově a letní ples SU. Ples bude v Betlémské kapli. Dále se řešila Ukrajina, kolik počtu uprchlíků je na 
našich kolejích. Už se to redukuje a vrací se místa studentům. Byla možnost se jít podívat do Senátu, za 
nás tam byla Terka Fiklíková. Další zasedání parlamentu je 27. 6. 2023 v Gril centru Silicon Hillu. 

AM: rád bych se tě Mirku zeptal, co je pravdy na tom, že jsi čekal na odchod zástupců Orlíku a vykládal 
tam, že se u nás řešily výjimky netransparentně? 

MČ: já se jen ptal Katky [předsedkyně Pod-O-Lee], jak to bylo u nich, a nesledoval jsem, kdo odešel. 

AM: já to slyšel jinak. Řekl jsi, že to nebylo transparentní a že se to u nás šidilo. 

MČ: tak jsem to neřekl. Ty jsi tam u toho nebyl. Byl tam Pavel Valach, ten se červenal. Já nesouhlasím 
s tím, že jsem čekal, až někdo odejde. To není pravda. Zeptal jsem Katky, jak to tam šlo. U nich si to 
odhlasovali, kdežto u nás se to ani neprojednalo. 

AM: u nás se to projednalo, bylo to na programu během minulého zasedání. Přijde mi nefér, že to takto 
prezentuješ na parlamentu a špiníš jméno klubu, přestože se to u nás projednalo a do seznamu byly 
zapracovány i tvé vlastní podněty. 

Debata se zacyklila a s drobnými změnami proběhlo toto kolečko ještě několikrát. Mirek se hájil tím, že 
chtěl podpořit usnesení o vzniku metodiky. Adam promítnul detailně vypracovanou časovou osu, s jejíž 
pomocí se snažil Mirkovi dokázat, že se se svou interpretací mýlí. Ta zároveň vyvracela Mirkovu stížnost 
na to, že o procesu sestavování seznamu výjimek nebyl informován. 

RJ i AM: měl bys reprezentovat klub a hájit jeho dobré jméno. 

MČ: mám hájit zájmy klubu, ale jít si i za tím, co je podle mě správné. 

AM: máš hájit zájmy klubu, a ne vykládat, že se to u nás šidilo. 

VK: mě znepokojilo, že mi v průběhu zasedání parlamentu začali psát nezávisle na sobě dva lidé s tím, 
že se dotazovali, co to ten Mirek povídá anebo jak u nás doopravdy probíhal ten proces. Úlohou delegáta 
je hájit klub a né dělat pravý opak. Když jsem se dotazoval lidí z Orlíku, o čem jsi tam mluvil, řekli mi, že 
o ničem neví. 

MČ: Vojto, byl jsi někdy na parlamentu nebo předsedou? – Ne. – Za mě tam byl Filip [Hemerka, delegát 
Orlíku], a jestli si odskočil na záchod, když jsem zrovna mluvil, tak to mě mrzí, že ho moje řeč zrovna 
nudila. 
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VK: zaráží mě, že s otázkami chodí lidé za mnou a neptají se tebe, přestože jsi delegát. Není na tom něco 
špatně? 

MČ: Ano, je, toto je další podnět, co se může řešit na parlamentu. 

Adam zdůraznil, že problematika výjimek byla intenzivně řešena na půdě RSS, kde se Vojta aktivně 
angažoval, zatímco Mirek nejevil zájem. Ten kontroval tvrzením, že danou problematiku řešil 
s prezidentkou SU a předsedou RSS. Dále se hájil špatně fungujícími spamovými filtry, jejichž vinou mu 
nebyly doručovány e-maily z konference RSS a parlamentu SU. Na to konto Adam zopakoval, že Mirek 
byl o klubovém seznamu informován dostatečně včas. K seznamu měl možnost vyjadřovat se ještě 
15 dní. 

MČ: necítím se, že jsem poškodil klub, nesouhlasím s tím, že jsem čekal, až odejdou nějací lidé, nemůžu 
mít přehled o 40 lidech. Shodli jsme se, že potřeba metodika. […] Vím, jak to na parlamentu funguje. Je 
to od toho říkat svůj názor. Nesouhlasím s tím, že jsem poškodil klub. […] A vadí mi, že tam jsou 
neaktivní lidé. 

AM: žádní neaktivní lidé tam nejsou, všichni v seznamu aktivní jsou. Bylo všeobecně známo, že klub 
hledá posily, a oni všichni se přihlásili. Každý má nějakou funkci nebo v klubu pomáhá. 

Adam dále Mirkovi vytýkal, že chtěl zařazení na seznam lidem nabízet. Procházel kolej a hledal lidi 
z jiných univerzit. Podle Mirka by seznam měl být buď doopravdy jen pro aktivní, anebo tedy pro 
všechny, ne jen pro vyvolené. 

VK: já osobně jsem o změnách v pravidlech rezervací informoval každého, o kom jsem věděl, že je 
změnou dotčen. Jinak bylo z mé strany na RSS jednoznačně podpořeno, aby se do metodiky pro příští 
rok dalo schválení představenstvem. Právě s ohledem na to, jaké u nás řešíme teď problémy. Řekli jsme 
si, jak to každý vidíme, a doufám, že příště už žádné rozpory nebudou. 

11) Úklid LABu – stanovení data úklidu 
(vede: A. Mitrenga + admini, typ: informace, čas: 10 min) 

AM: tento bod se týká všech, kdo mají klíč. LAB vypadá jako doupě, chtělo by to uklidit. 

DL: Vezmu tento víkend svoje kamarády a uděláme obyčejný úklid. 

AM: Stanovil bych datum, chtělo by to přetřídit i skříně a udělat inventuru PR předmětů. 

VK: Ten stav jsem už řešil s Aničkou [novou správkyní LABu]. Bylo by fajn mít tam např. papírovou 
evidenci zevnitř, kam se zapíše, kdo si jaký bere. Taky bych se rád domluvil na nějakém datumu. 

FK: Já bych rozdělil, ať každá si sekce uklidí svoje věci, IT a PR. […] Uděláme to tak, že si do pevného 
data uklidí každý svůj píseček a pak uvidíme, jak jsme se pohnuli. 

Datum bylo stanoveno na neděli 02. 07. večer. 

12) Rozdělení kompetencí v rámci Síťové sekce klubu 
(vede: A. Mitrenga + admini, typ: informace, čas: 10 min) 

AM: k bodu o rozdělení kompetencí bych se rád dotázal ještě na AP [Access pointy]. 

DL: AP jsou staré, ty se měly umístit na Bubenečskou kolej. Máme taky nové, jež se budou instalovat 
u nás, musíme si najít čas. 

AM: bylo by fajn, aby to na další semestr už bylo hotové. 
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FK: plánujeme to rozmisťovat do pokojů, s čímž je dost problém. 

VK: v létě bude odstávka vody po dobu jednoho týdne v srpnu. Většina pokojů pro hostel bude prázdná. 

AM: jste čtyři admini a budou minimálně dva odcházet. Chybí správce tiskárny. Bylo by fajn někoho 
nabrat. Další dva až tři lidi. Promluvím s Artemem [Poliakovem]. 

VK: jenom registrátorů je podle mě dostatek. Taky vypomáhám, hlavně s lidmi z Dejvické nebo dotazy 
po e-mailu. Na síťaře však nemám. To bude po září kritické. 

FK: můžeme udělat LAN party a verbovat tam lidi. 

AM: můžeme udělat LAN party na podzim. Hlavně se podívejte s Pavlem [Valachem] na ty AP. 

13) Různé 
(vede: A. Mitrenga, typ: informace, čas: 5 min) 

a) Tiskárna a další vybavení na koleje 

Na závěr schůze otevřel Filip téma tiskárny. Klub má pouze jednu, které akutně dochází inkoust, 
a žádnou další záložní. Představenstvo souhlasilo s pořízením nové. Adam dal prostor i pro další 
návrhy. Po společné debatě se představenstvo shodlo na tom, že (např. ze 4Kč fondu) by bylo vhodné 
pořídit novou tiskárnu, koloběžky na zapůjčení, virtuální realitu… Dané probere Adam s Danou 
Menčíkovou, vedoucí koleje. 

Ukončení zasedání 
Zasedání bylo ukončeno v 22:43. 

Zapsali: Karolína Špetová, Vojtěch Kříž 

Zápis byl schválen na zasedání představenstva klubu Sincoolka dne 11. 10. 2023. 


